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Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Mandag d.24.10.16 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie og 
Sanne 

Gæster:  

Afbud: Niels 

Referent Sanne 

 
 
1. Godkendelse af referat - afventer Klaus´s godkendelse 
2. Formanden orienterer 
Video overvågning i vaskerierne – det kører nu 
Opslag vedrørende regler og andet i vaskerierne – Lone og Emilie tænker nye tekster. Lotte Langer kan 
hjælpe med formuleringer. Der laves sedler til når maskinerne går i stykker. Husordenen kan eventuelt 
lægges på booking-skærmen. Palle tager fat i Rasmus omkring de manglende piktogrammer. 
Differentieret husleje/råderet – vi besøger Lone næste gang. Klaus arbejder på regningerne, så vi kan få 
det endelige beløb på huslejestigningen. Råderetskataloget arbejder Palle og Klaus på.  
Nye containere og placeringer – vi beholder den i Saltholmsgade, placering ikke bestemt og den i 
Bogøgade, dog med en nye placering. 
Nye tørretumblere og vaskemaskiner i Sejrø og Bogøgade – bliver sat op og installeret i løbet af ugen. 3 
tørretumblere og 1 extra vaskemaskine til hvert vaskeri. 
Nyt lys i kældre – er sendt i udbud hos Fals og Bravida. Sejrøgade og Bogøgade. ”Vinderen” fortsætter i 
resten af gaderne.  
Elev til afd. 1 – Klaus har annonce ude i ”Samfundet”.  
G4S rundering – Fyensgade inkl. Svalegangene skal indgå i runderingen. Det inkludere hvis festlokalet 
ikke forlades i rette tid. 
Festlokalet i Fyensgade – nu kan alle leje det.  
Opgradering af kældre med vægge, døre osv. – Søren vores nye mand er uddannet murer og går i gang 
med kældrene. Malingen af kældrene sker af ekstern maler. I forbindelse med renoveringerne ryddes der 
op i alle ledninger, stik og el-grupperne. Klaus arbejder med forskellige muligheder for tremme-rummene, 
som præsenteres på næste møde. Så beslutter vi hvilken model.  
Vendeplads i Saltholmsgade – tages op på næste møde. 
Nyhedsbrev fra drift og afd., i slutningen af året – der kommer et nyhedsbrev i december. 
Indstilling af TV kanaler, placering – Yousee ændrer kanalplacering senest februar 2017. Marianne fra 
Yousee sender forslag til brev til beboerne. 
Julefest, tilmelding mm. – alle fra bestyrelsen er tilmeldt. 
Fredags komsammen med gutterne før jul – i år er det den 23.december. Vi finder en anden dag, evt. 
Nytårstaffel. 
Tøj med logo til bestyrelsen – alle der har lyst, får ny jakke/trøje med logo, til brug ved repræsentationer 
og officielle arrangementer.  
3.  Økonomi 
Kort gennemgang af økonomi i afd.1, til dato – regnskabet ser rigtig fint ud, Klaus gennemgår næste 
gang.  
4. Runden  
Emilie: hvordan går det med indkørsel-forbudt-skilte? Politiet afviser kritikken, så hvis nogle har forslag til 
bedre administration af forbudet – giver Palle rødvin.  
Lone: intet.  
Sanne: intet.  
Palle: har været på besøg sammen med Johnny i børnehaven for at kigge solsejl. Der søges penge i 
forskellige fonde, til de andre legepladser og bøllehatte for middagssolen. Fremtidig parkering i 
Bornholmsgade – svar fra rådmand gav intet, sagen er overdraget til Administrationen.  
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5. Eventuelt – jule-tam-tam på Skydepavillon den 10.12.16 – indbydelse kommer senere. 
 
Mødet afsluttet kl.19.45 
 
Næste møde er den 28.november kl.16.00 


